
 

 

Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 3/2015  

konaného dne 12. 3. 2015 
 
Přítomni: 

1. Jan Hyliš 8. Pavel Bárta 

2. Jaroslav Kohout 9. Jan Tourek 

3. Vladimír Černý (předseda) 10. Josef Mach (místopředseda) 

4. Pavel Štefan 11. Petr Fiala 

5. Zdeněk Kubát 12. Karel Štefl 

6. Bohuslav Musil 13. Hana Strnadová (tajemnice) 

7. Jaroslav Jirků  

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Radovan Necid  

 
Hosté: 

1. Tomáš Mátl (technicko správní náměstek a pověřený výrobní náměstek KSÚSV) 

2. Milan Stejskal (krajský koordinátor BESIP) 

 
Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 

3. Informace o bezpečnosti silničního provozu (Milan Stejskal) 

4. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 

5. Projednání požadavků měst a obcí 

6. Různé 

7. Závěr 

 
1. Zahájení jednání a schválení programu 
Vladimír Černý, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání, který navrhnul doplnit v bodě č. 3 o „Informace KSÚSV“. 
Takto doplnění program jednání byl 9 hlasy schválen. K zápisu z minulého zasedání nebyly 
vzneseny žádné připomínky a byl 10 hlasy schválen. 
 
Hana Strnadová omluvila nepřítomnost Libora Joukla, náměstka hejtmana Kraje Vysočina. 
 
Během jednání se dostavil člen komise Jan Tourek. 
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2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Usnesení 003/02/2015/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina jmenuje Pavla Bártu členem 
pracovní skupiny Doprava při Regionální stálé konferenci. 

o Hana Strnadová informovala o vytváření pracovních skupin. 
 
Úkol: Pozvat na příští jednání dopravní komise Milana Stejskala, krajského koordinátora BESIP 
pro Kraj Vysočina. 

o Milan Stejskal byl na jednání pozván, úkol splněn. 
 
Usnesení 004/02/2015/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina bere na vědomí aktuální 
informace z odboru dopravy a silničního hospodářství. 
 
Požadavek Dobrovolné sdružení regionu Hrotovicka. 

o Žádost byla předána k vyřízení odboru dopravy a silničního hospodářství. 
 
Požadavek Pavla Bárty o vyjádření k Žádosti o prověření nutnosti plánované rekonstrukce 
silnice II/347 v úseku Světlá nad Sázavou – Dolní Město.  

o Hana Strnadová uvedla, že žádost je vyřízena a Pavlu Bártovi bude odpověď 
elektronicky odeslána. 

 
 
3. Informace o bezpečnosti silničního provozu 
Milan Stejskal, krajský koordinátor BESIP, podal členům komise následující informace:  

- statistiky dopravních nehod; 
- příčiny dopravní nehodovosti (nezkušenost řidičů, alkohol, drogy, technický stav vozidel, 

nedodržování bezpečné vzdálenosti mezi vozidly, atd.); 
- přijímaná opatření (kurzy bezpečné jízdy, přednášky pro veřejnost); 
- dopravní výchova ve školách; 
- řidiči senioři (zdravotní prohlídky); 
- spolupráce s partnery (Policie ČR, Integrovaný záchranný sbor, Celní správa, Armáda 

ČR);  
- pořádání cyklistické soutěže; 
- pořádání celorepublikových akcí (kontrola osvětlení vozidel, akce Zebra). 

 
Milan Stejskal v následné diskuzi odpovídal členům komise na dotazy ohledně nehodovosti na 
D1, pořádání akcí pro chodce, a zpomalovacích semaforů. 
 
Během jednání se dostavil člen komise Karel Štefl. 
 
Hana Strnadová informovala o personální změně na KSÚSV. Od 1. 3. 2015 odešel František 
Kavina, výrobní náměstek. Dočasně byl funkcí výrobního náměstka pověřen Tomáš Mátl, 
technicko správní náměstek. 
 
Informace KSÚSV: 
Pro členy dopravní komise byly připraveny prezentace, které Tomáš Mátl okomentoval. 

- Zimní údržba sezona 2014/2015 bez března (v km, spotřeba soli, spotřeba inertu, 
zásahové dny). 

- Porada ODSH a KSÚSV - podrobná informace ohledně výsledku vážení vozidel a návrh 
technického řešení pro zajištění zimní údržby 2015/2016. V současné době není 
plánován nákup žádných nových sypačů. Pořízení 15 ks nových sypačů je plánován na 
zimní sezónu 2017/2018. 

- Akce KSÚSV plánované z poskytnutých finančních prostředků ze SFDI. 
- Plán akcí D1 – silnice a mosty. 
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Úkol: Rozeslat členům dopravní komise tabulku akcí plánovaných z poskytnutých finančních 
prostředků ze SFDI. 
Odpovědnost: koordinátorka 
Termín: spolu se zápisem z jednání komise 
 
Během jednání se dostavil člen komise Jaroslav Kohout. 
 
 
4. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Hana Strnadová podala následující informace: 

- Bezpečná Vysočina – upřesnění plánovaných akcí a termínů v roce 2015.  
- Akce D2 – na odboru dopravy a silničního hospodářství probíhá ukončení veřejných 

soutěží na realizaci akcí. V dubnu je plánováno zahájení co největšího počtu akcí. 
Vzhledem k velkému počtu plánovaných akcí je třeba počítat v letošním roce s velkým 
počtem objížděk.  

- Evropské akce – v současné době je vše vysoutěženo. U stavby II/347 Světlá nad 
Sázavou – D1, 2. stavba, část 2. (úsek Kejžlice – začátek Čejova), byla podána námitka 
na UOHS. Bylo vydáno předběžné opatření a není možno uzavřít se zhotovitelem 
stavebních prací smlouvu o dílo. Po 24. 3. 2015 bude rozhodnuto, jak v této věci dále 
pokračovat. 

- Dopravní obslužnost – probíhají koordinační porady k novému drážnímu jízdnímu řádu 
2015/2016.  

- Optimalizace dopravní obslužnosti – probíhá stanovení páteřních linek dráha a autobus. 
Jsou zkoumány platební možnosti. Pracuje se na analýze ohledně požadavku na stáří 
autobusů. V polovině dubna by mělo dojít k jednání se samosprávou. Probíhají jednání  
s okolními kraji a Ministerstvem dopravy, o případných změnách rychlíkových linek.  

- Pro rok 2015 není uzavřen dodatek smlouvy s JHMD, a.s. Ohledně uzavření dodatku 
smlouvy probíhají jednání. Návrh dodatku smlouvy s ČD, a.s. byl uzavřen. 

- Hana Strnadová upozornila na velký počet došlých požadavků na opravy silnic 
v souvislosti s mediálně prezentovaným finančním příspěvkem krajům z rozpočtu SFDI 
na rok 2015. Požadavky budou průběžně vyřizovány.  

 
Úkol: Rozeslat členům dopravní komise mapu plánovaných akcí zajišťovaných Krajem 
Vysočina, KSÚSV a ŘSD na rok 2015. 
Odpovědnost: koordinátorka 
Termín: spolu se zápisem z jednání komise 
 
Usnesení 005/03/2015/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
bere na vědomí  
aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství. 
Usnesení bylo přijato 12 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
5. Projednání požadavků měst a obcí 
Na odbor dopravy a silničního hospodářství nebyly žádné nové požadavky měst a obcí 
doručeny. 
 
 
6. Různé 
Na základě dotazu Zdeňka Kubáta informovala Hana Strnadová o situaci navrženého řešení 
přípravy a realizace obchvatu Okříšky a propojení na průmyslovou zónu Přibyslavice – Nová 



 

Číslo jednací:  KUJI 19800/2015 
 

Číslo stránky 4 

Ves. V současné době je uzavírána smlouva na vypracování projektové dokumentace. Dne  
11. 3. 2015 proběhlo jednání na SFDI ohledně možných variant financování tohoto projektu. 
Jedná se o významný projekt, jehož případné financování z rozpočtu SFDI musí být schváleno 
Vládou ČR. Kraj Vysočina připraví materiál na jednání Vlády ČR.  
 
Pavel Bárta vznesl podnět, že by se dopravní komise mohla zabývat řešením koncepce rozvoje 
silniční sítě, například po okresech. Hana Strnadová uvedla všechny záležitosti, které je třeba 
v souvislosti s koncepcí rozvoje silniční sítě vyřešit. Na příští jednání dopravní komise budou 
členům komise předloženy dostupné podkladové materiály k dalšímu řešení. 
 
Jaroslav Jirků uvedl, že při veřejném projednávání územního plánu v Jihlavě bylo řečeno,  
že vnější okruh tj. propojení silnic I/38, II/405, II/602 až na dálniční sjezd na km 119 není 
zapracován do koncepce rozvoje silniční sítě v Kraji Vysočina. Hana Strnadová odpověděla,  
že se jedná o Zásady územního rozvoje, které budou aktualizovány v roce 2016/2017. 
 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 9. dubna 2015, od 13.00 hodin. 
 
Členové dopravní komise se dohodli na termínu květnového zasedání. Původní termín  
14. května 2015 byl zrušen a nahrazen novým termínem 13. května 2015, od 13.00 hodin. 
 
 
7. Závěr 
Vladimír Černý poděkoval přítomným členům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
Vladimír Černý 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracovala Lenka Matysová dne 16. 3. 2015. 


